

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第五十五卷 二期
中華民國一〇四年十二月

Vol.55 No.2
DEC 2025

目錄

Content

- 多期無人機影像建模及光達測繪於落石型災害公路邊坡之養護與減災應用.....曾廷睿、吳宥增、劉昱緯、邱雅筑 3499
.....Application on maintenance and hazard mitigation of rockfall-prone highway slope with
multi-temporal UAV photogrammetry and UAV-LiDAR surveying.....
.....Ting-Jui Tseng, Yu-Tseng Wu, Yu-Wei-Liu, Ya-Chu Ch
- 農田水利設施之碳排管理-以四張犁分線改善工程為例.....劉宜君 3513
Managing Carbon Emissions in Irrigation and Drainage Projects: A Case Study of the Sizhangli
Canal Improvement.....Yi-Jun Liu
- 水稻田土壤固碳效果評估與產量變化之研究.....陳盈穎、王咏潔 3525
Assessment of Soil Carbon Sequestration and Yield Variation in Paddy Rice Fields
.....Jun-Tai Weng, Pei-Yun Hsu, Ya-Chu Chiu
- 應用水工模型試驗探討不同防砂壩建置對楊岸溪及北港溪匯流水砂運動之影響..... 3533
.....詹勳全、林毓洲、洪嘉駿、洪思維、許文奕、林柏瑋
Using Hydraulic Model to Analyze the Effects of Different Check Dam Configurations on Flow and
Sediment Transport at the Confluence of Yang-An and Beigang Streams.....
.....Hsun-Chuan Chan, Yu-Zhou Lin, Chia-Chun Hung, Sz-wei Hung, Wen-Yi Hsu, Po-Wei Lin
- 以環境足跡評估台灣主要糧食作物之環境影響.....王咏潔、呂俞欣 3553
Assessing the Environmental Impacts of Major Food Crops in Taiwan Using Environmental
Footprints.....Yung-Chieh Wang, Yu-Hsin Lu
- Study on the failure probability of a rock slope in consideration of the uncertainty of mechanical 3569
and hydraulic properties.....Akash Chakraborty, Kuang-Tsung Chang